
  

Van: 

Verzonden: donderdag 17 augustus 2023 10:29 

Aan: 

cc: 

Onderwerp: RE: Beleidstuk padelbanen.docx 

(geanonimiseerd)

Aanvraag éénmalige investering in Padel vanuit de sportagenda.pdf 

  (geanonimiseerd)

Heb ik dan de eer van de laatste mail ten tijde van je dienstverband in Bronckhorst? 

Zover ik kan nagaan is wat er in de bijlage zit het enige dat wij hebben over hun ambities, ten tijde van de aanvraag 

(aangevuid met een begroting). Daarin wordt niet gesproken over een locatie. 

Van de week is ook onderstaande mail verstuurd naar wethouder e nu om een uitleg vraagt aan mij. 

Naar aanleiding van ons vorige overleg kan ik wel wat toevoegen, maar wellicht is het slim om vanuit jullie afdeling 

even aan te sluiten bij het PHO sport dat we met hem hebben. Ik zal dan voorafgaand vast het concept beleidsplan 

dat je gemaakt had delen met hem. 

(geanonimiseerd)

Als je kort kan reageren op onderstaande mail zou dat voor mij nog wel handig zijn, maar als je in tijdsnood zit begrijp 

ik dat ook. Ik nodig in ieder geval_ui( voor het PHO. (geanonimiseerd)

Dag W 

Ik heb je in cc meegenomen bij de mail over de aanleg van padelbanen in Zelhem naar aanleiding van de toegekende 

subsidie. We zijn nu bijna een jaar aan de slag na de subsidietoekenning en het is een worsteling. We worden van het 

kastje naar de muur gestuurd en krijgen geen of wisselende antwoorden op essentiële vragen. Vrijwilligers op de club 

hebben honderden uren gestoken in het doorgronden van de wondere wereld van bestemmingsplannen, 

groencompensatie, gemeentelijke procedures, erfpacht, richtlijnen padel en het indienen van vergunningaanvragen. 

Daarnaast zijn kosten gemaakt om de benodigde gegevens op tafel te krijgen. Alles om uit te komen op het punt 

waar we zijn begonnen. We gaan nu starten met een nieuw traject om het wel voor elkaar te krijgen dat de 

gemeente onze aanvraag om de toegekende subsidie te gebruiken in behandeling gaat nemen. Een helpende hand 

vanuit de gemeente door als professionals aan te geven wat er moet gebeuren en afspraken na te komen en op te 

volgen zou zeer op prijs worden gesteld. 

(geanonimiseerd)

Het begint nu voor ons een hoofdpijn dossier te worden. Kunnen we hier op korte termijn even over samenzitten? 

Wil je mij laten weten wat jouw mogelijkheden zijn? 

Alvast bedankt. 

Met vriendelijke ímet‚ (geanonimiseerd)

Voorzitter LTC Zelhem 

Groetjes, 

Verzonden: woensdag 16 augustus 2023 13:33 

Aan: 

Onderwerp: RE: Befeidstuk padelbanen.docx 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Morgen is mijn laatste dag 

een gesprek gehad waarb 

j gemeente. De aanvraag voor de Priesterinkdijk is wel heel wat. Afgelopen dinsdag nog 

zeer duidelijk gefrustreerd zijn door alle hobbels die er telkens bij lijken te komen. 
      

Vanuit onze coördinator van RO kreeg ik net nog wel de vraag of het duidelijk was bij het aanvragen van de subsidie 

waar de banen zouden komen etc? Wij zijn dus eventjes benieuwd wat zij moesten indienen voor de aanvraag. Heb jij 

zicht op wat zij moesten aanleveren en op het besluit de subsidie te verstrekken? 

Als dit jou vandaag of morgenochtend niet meer lukt, dan mag je dit doorzetten naa_ Dan komt het in 
ieder geval bij iemand van RO terecht. 

(geanonimiseerd)

Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groet, 

Medewerker ruimtelijke ordening 

Aanwezig op maandag t/m donderdag. 
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Verz: 
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v 

Dank voor het delen! En complimenten voor de aanpak en voor wat er al ligt. 

Ik heb enkele tekstuele dingen aangepast en enkele suggesties gedaan voor aanvullingen. We bespreken het straks. 

(geanonimiseerd)

  

Groetjes, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


